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       03/2024מן המðיין   פרוטוקול ישיבת מליאה 
  12:00  שעה:  25.05.2024מיום:   

  
ה   שבת  יום   , היום  התכðסה   , אעבלין  המקומית  המועצה      25.05.2024מליאת 

הזמðה שðשלחה מראש     12:00בשעה   03/2024מן המðיין מס'  שלא  לישיבתה   ע"פ 
  לכלל חברי המועצה . 

  
  : משתתפים

 ראש המועצה   – שריף חידר   - 1
  סגן ממלא מקום ראש המועצה   –  תאאר סלים  - 2
  המועצה   סגן ראש  –  יוסף עזאם  - 3
     סגן ראש המועצה  –אברהים חטיב   - 4
    חבר – בדר קסום  - 5
 חבר    –  תאיר ח'ורי  - 6
 חבר  –  מוסא אבו ג'ðימה  - 7
 חבר    –חאלד גזאווי  - 8
 חבר  –ðג'א סלמאן   - 9

 חבר  –סאלח מריסאת   -10
 חבר   -חכמת מגðדף  -11

  
  :ðעדרים

 עלי חידר ( אישר טלפוðית במליאה את התקציב )  - 1
  

  -3גזבר המועצה ,    –טיב  'טיב ח' ח  –  2המועצה ,    מðכ"ל  -אמיר חביב    -1  :השתתפו  
  – עו"ד תומר בראון    -5  מהðדס     –סמעאן זהראן    -4מבקר פðים    –עו"ד עמאד גזאוי  

  רו"ח   –רו"ח לואי אעלימי   -6משפטי  יועץ 
  

    12:10ראש המועצה פתח את הישיבה בשעה 
מברך את כלל חברי המועצה והמשתתפים, ומציין שהשיבה תדון בהצעת התקציב  

והגזבר    2024של המועצה לשðת   ידי רואה החשבון של המועצה  ðבðה על  . התקציב 
  ðשלחה לכלל חברי המועצה מראש כמתחייב . וטיוטת התקציב 

עם מðהלי   ישיבות עבודה  ולאחר שקיימðו  לפי המלצת אðשי המקצוע  בðיðו תקציב 
במועצה   השוðות  והתוכðיות  ולמעðק  המחלקות  הגבייה  לעðיין  התייחסðו  וכמובן 

  המותðה .
  ראש המועצה מבקש מגזבר המועצה מר ח'טיב ח'טיב להציג את התקציב . 

  
  99,535,820אשר מסתכם בסל    2024: הציג את תקציב המועצה לשðת    ח'טיב ח'טיב 

עם השיðויים המתחייבים ובראש ובראשוðה לטובת    ₪2023 , התבססðו על תקציב  
  התושבים עם דגש על עðיין הגבייה . 

  
    ? 2023מליון ₪ גביית ארðוðה , כמה היה ב שðת  21בעðיין סעיף ðג'א סלמאן : 
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  מליון .  18עמדה הגבייה בפועל על כ   2023: בשðת  ח'טיב ח'טיב 
  

  : אעלימי  והן    לואי  הרגיל  התקציב  הן  המועצה  תקציבי  לגבי  כללי  הסבר  ðתן 
  התב"רים .  

לשðת   התקציב  מסגרת  את  הציג  אעלימי  על    99,535,820בסך     2024לואי  ועבר   ₪
  מסגרת התקציב בסעיפי ההכðסות מול ההוצאות .

גדול   וזאת בשל המצב  לציין שחלק  להגיע לתקציב מאוזן  לא מצליחות  מהרשויות 
בתקציבי   וקיצוץ  רוחביים  קיצוצים  והן  המלחמה  הן  הרשויות  שרויות  בו  הכללי 

  החלטות ממשלה . 
כפי שציין ראש המועצה , ישבðו עם כלל מðהלי המחלקות וðיסיðו לתת מעðה לכלל  

  ושאר המחלקות . הדרישות בהתאם למסגרת כך למשל בתחום הספורט  
  

: התקציב מצויין ואðי עברתי עליו ולמדתי אותו , מציע להגדיל את    סאלח מריסאת
  התקציב בטיפול באלימות .

  
, ככל שðקבל תקציבים לתחום    ראש המועצה והמועצה תדאג לעðיין  ðושא חשוב   :

  וðושא זה ðדאג לאשר אותם ולבצע עדכון בתקציב .
  

: ðושא החובות האבודים בארðוðה משðים קודמות, מציע שהðושא    סאלח מריסאת
  יטופל . 

  
: בישיבה הקודמת מיðיðו ועדות המועצה , מבקש מכל יו"ר ועדה לכðס    ראש המועצה 

  ולקדם עðייðי הועדה בה הוא עומד ולפעול בהתאם לסמכויות המוקðות לו . 
  

מליון ₪ , בהצעת התקציב    18כ    2023: לפי ביצוע בפועל גביðו בשðת    חכמת מגðדף 
  מליון איך ðגיע לזה ?   21צייðת  2024לשðת  

  
: יש הðחיות ממשרד הפðים ועליðו לפעול למילוי ההðחיות וכל אחד    ראש המועצה

  מהמקום שלו צריך לדאוג שהגבייה תגיע ליעד שלה . 
  
  

עברðו על התקציב והייðו שותפים לו אין לי הערות , מאשר את התקציב   : בדר קסום
  ומאחל שðעמוד באתגר  

  
ראש המועצה : המועצה בðויה מכל חבריה , אðי לרשותכם בכל דבר וכל חבר כאן יש  
לו הזכות להציע ולקדם ðושאים , רק ביחד ðצליח וכל חבר מוזמן להציע הצעות ייעול  

  והכפר בוðה עליðו תקוות לכן חובתðו לעבוד ביחד וðצליח . 
  

מבקש שðושא חשוב כמו ביטחות ובטחון  : אðי גם מברך על התקציב , רק    ðג'א סלמאן
  יזכה לתמיכה וðקדם אותו במועצה כי זה ðושא שðוגע לכל תושב בכפר . 

  
  כל חבר יש לו זכות להעיר ולשאול לגבי התקציב , מוזמðים .   : ראש המועצה

  
  .כלל חברי המועצה צייðו שאין עוד הערות / שאלות 
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  ראש המועצה מביא את התקציב לאישור : 

לשðת   המקומית  המועצה  ובסך    2024תקציב  והמפורט  המסגרת   ,99,535,820  
  מובאים להצבעה ותקן כח אדם : 

  
חבר המועצה מר עלי חידר ביקש לאשר את התקציב באמצעות שיחת טלפוðית בשל  

  אישר את התקציב בפðי מליאת המועצה    –היעדרותו פיזית מהישיבה 
  

  החלטה : מאושר פה אחד 
  
  
  
  
  
  

 
    ð12:50עילת הישיבה בשעה ראש המועצה הכריז על  

  
 

  
  רשם פרוטוקול 

 המועצה    מðכ"ל  – אמיר חביב 
 

 

 

 


